



**EMBASSY OF THE REPUBLIC OF INDONESIA  
MOSCOW**

Moscow, 28 April 2023

Nomor: 149/KM/DBS/IV/2023

Honorable Mr. S.E. Kolomitsev  
Chairman of the Board of Association "Heritage and Tradition"  
Moscow

Dear Mr. Sergey Yevgenevich,

On behalf of the Embassy of the Republic of Indonesia in Moscow, I would like to convey my sincere gratitude and appreciation for the opportunity to hold in the exhibition center "Gostiniy Dvor," one of the most prestigious venues in Moscow, Indonesian-Russian friendship events dedicated to the 73rd anniversary of the establishment of diplomatic relations between our countries, and to display Indonesian traditional art objects in the "Golden Hands of the World" event which was conducted in the framework of international exhibition "Unique Russia" held in Moscow from January 24 to February 05, 2023.

For more than seven decades, relations between Indonesia and Russia have been constructively running, developing steadily on the basis of a long-standing traditions of mutual respect and understanding. Therefore, such large-scale events that conducted in the Gostiniy Dvor allowed peoples of Russia to get to know Indonesia and its rich national culture better and undoubtedly served to further rapprochement between our countries and peoples in various spheres of life.

Please accept, Honorable Mr. S.E. Kolomitsev, the assurances of my highest consideration.

Sincerely yours,



**Jose Tavares**  
Duta Besar

**ПОСОЛЬСТВО РЕСПУБЛИКИ ИНДОНЕЗИИ  
МОСКВА**

Москва, 28 апреля 2023

Номер: 0149/KM/DBS/IV/2023

Уважаемому С.Е. Коломийцеву  
Главе Ассоциации «Наследие и традиции»  
г. Москва

Уважаемый Сергей Евгеньевич,

От имени Посольства Республики Индонезии в Москве я хотел бы выразить искреннюю благодарность и признательность за возможность провести в Гостином дворе — одной из самых престижных площадок Москвы — мероприятие «День дружбы Индонезия-Россия» в ознаменование 73-й годовщины установления дипломатических отношений между нашими странами; а также выставку предметов индонезийского традиционного искусства в разделе «Золотые руки мира» международной выставки «Уникальная Россия», которая прошла в Москве с 24 января по 05 февраля 2023 г.

Уже более семи десятилетий отношения между Индонезией и Россией конструктивно и устойчиво развиваются на основе давней традиции взаимного уважения и понимания. Поэтому столь масштабные мероприятия, которые были проведены в Гостином дворе, позволили жителям России лучше узнать Индонезию и её богатую национальную культуру, а также, несомненно, послужили дальнейшему сближению наших стран и народов в различных сферах жизни.

Примите, уважаемый Сергей Евгеньевич, заверения в моём весьма высоком уважении.

С уважением,

**Жозе Тавареш**  
Посол